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استاندار خوزستان تأکید کرد:
 با بخشی نگری سبب مهاجرت

 و تحصیل اجباری دانش آموزان 
در خارج از کشور نشویم
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 چه کسی برای اولین بار
 در ایران شناسنامه 

دریافت کرد؟

رئیس سابق دیوان محاسبات:

اگر سال آینده حقوق ۶۰ میلیون تومانی 
دیدید تعجب نکنید!

وکیل حقوقی شهرداری صدرا خبر داد:
 بازگرداندن یکصد میلیارد تومان

 به شهرداری صدرا

ستاد مقابله با کرونا:
مرگ یک هزارم جمعیت ایران با کرونا

 آمار رسمی مرگ و میر را باید دو برابر محاسبه کرد
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شهردار شیراز عنوان کرد؛ 
احداث مجتمع سینمایی جوان در راستای 
توسعه متوازن شهر و دسترسی شهروندان 

ساکن در همه نقاط 
4

 هتل بزرگ شیراز
  در کشور طلاییطلایی

 شد 

هتل بزرگ شیراز در نوزدهمین جشنواره حامیان 
امتیاز  بالاترین  کسب  با  کننده  مصرف  حقوق 
استاندارها  کامل  رعایت  و  خدمات  ارائه  برای 
در بین هتل های کشور تندیس طلایی را به خود 

اختصاص داد.
مصاحبه اختصاصی / خدیجه غضنفری

طی مراسمی با حضور عنایت اله رحیمی استاندار 
فارس، تابش معاون وزیر صمت و مسئول حامیان 
سازمان  رئیس  ایزدی  کننده،  مصرف  حقوق 
مهندس  فارس  استان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
تندیس  شیراز  بزرگ  مدیرهتل  جاویدان  حمید 
در  را  ملی  کننده  مصرف  حقوق  حامیان  زرین 

استانداری استان فارس دریافت کرد.
با  اختصاصی  بزرگ شیراز در مصاحبه  مدیرهتل 
هتل  گفت:  باره  این  در  طلوع  روزنامه  خبرنگار 
هتل  امر  در  اخیر  سال های  طی  شیراز  بزرگ 
ارائه خدمات  قبال  احساس مسئولیت در  با  داری 
استانداردهای  اساس  بر  مطلوب  و  کیفیت  با 
توانسته  داخلی و خارجی  میهمانان  به  تعیین شده 
استانی  و  کشور  جشنواره های  در  شرکت  با 

موفقیت های شایانی را کسب کند. 
مهندس حمید جاویدان ادامه داد: هتل شیراز تلاش 
کرده تا بهترین خدمات را با رعایت استاندارها و 
ارائه  هتل  این  مهمانان  به  بهداشتی  پروتکل های 

دهد. 
ملاک های  به  اشاره  با  شیراز  بزرگ  مدیرهتل 
در  امتیاز  بالاترین  کسب  برای  شده  تعیین 
کشوری  کننده  مصرف  حقوق  حامیان  جشنواره 

برای  افتخاری  ملی  طلایی  تندیس  کسب  افزود: 
هتل  مدیره  هیئت  و  مدیران  کارمندان،  مجموعه 

شیراز است.  

دریافت  برای  امتیاز  داد:  ادامه  جاویدان  مهندس 
تندیس طلایی نوزدهمین جشنواره حامیان حقوق 
مصرف کننده باید فراز از 95 باشد و هتل بزرگ 

شیراز موفق کسب به این افتخار ملی شد.
به  مستمر  آموزش های  شیراز  بزرگ  هتل  مدیر 
به مهمانان  انگیزه پذیرایی شایسته  ایجاد  پرسنل، 
از عوامل موفقیت در  را  و علاقمندی کادر هتل 
جشنواره های مختلف برای این هتل در کشور و 

استان دانست. 

شیراز  بزرگ  هتل  پرسنل  داد:  ادامه  جاویدان 
روز  به  آموزش های  تحت  مستمر  طور  به  هرماه 

هتل داری می باشند.

مدیر هتل بزرگ شیراز خاطرنشان کرد: ما اعتقاد 
داریم در یک هتل 5 ستاره ممتاز باید با حساسیت 
به  صادقانه  و  کیفیت  با  خدمات  برای  زیادی 

مهمانان داخلی و خارجی تلاش کرد.
امر  در  تأثیر آن  و  شیوع کرونا  به  اشاره  با  وی 
با  شیراز  هتل  افزود:  گردشگری  و  داری  هتل 
شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  تأکیدات  به  توجه 
تا  می کند  رعایت  را  بهداشتی  پروتکل های  تمام 

مشکلی برای مهمانان و پرسنل ایجاد نشود.
نوبت  دو  روز  هر  داد:  ادامه  باره  این  در  وی 
آسانسورها،  راهروها،  اتاق ها،  شامل  هتل  مراکز 
و  داخلی  مهمان  خروج  و  ورود  با  رستوران ها 

خارجی ضدعفونی می شود.
وی تصریح کرد: در زمان ورود و خروج مسافر 
به هتل بزرگ شیراز با دستگاه تب سنج درجه تب 
آنها چک می شود که از زمان شیوع کرونا تاکنون 
برای مهمانی با کادر مجموعه بیماری یا عوارضی 

مشاهده نشده است. 
بیماری  با شیوع  اقتصادی  به شرایط  اشاره  با  وی 
کرونا خصوصاً برای هتل ها و مراکز گردشگری 
افزود: هتل بزرگ شیراز خوشبختانه با کمک های 
در  محترم  مدیره  هیئت  و  سهام  صاحبان  شایان 
این مجموعه توانسته تا حدودی زیادی مشکلات 
را کاهش دهد و تمام تمرکز خود را برای ارائه 
خدمات مطلوب و با کیفیت به مهمانان هتل داشته 
به  کرونا  بیماری  روزی  دارد  اعتقاد  زیرا  باشد 
اتمام می رسد و صنعت گردشگری و هتل داری با 
افزایش مهمان همانند قبل از شیوع کرونا روبرو 
داد:  ادامه  شیراز  بزرگ  هتل  مدیر  شد.  خواهد 
با  هتل  محترم  و سهام داران  مدیره  هیئت  اعضای 
پیشنهادها و پشتیبانی های مثبت همیشه راهنما و 

مشوق ما در هتل بزرگ شیراز بوده اند.

صفحه1

رئیس دانشگاه شهید بهشتی:

نگران معیشت 
اعضای هیئت علمی 

جوان هستیم
به بودجه ۱۴۰۰ انتقاد داریم

همراه با تحلیل خبر
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اردوغان: 

رجب طیب اردوغان گفت، ترکیه مایل به 
است  صهیونیستی  رژیم  با  بهتر  روابط  داشتن 
اطلاعاتی  سطح  در  طرف  دو  مذاکرات  و 
قبال  در  رژیم  این  سیاست  از  اما  دارد  ادامه 
انتقاد کرده و آن را غیرقابل قبول  فلسطینی ها 

دانست.
به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری رویترز، 
رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور ترکیه در 
در  جمعه  نماز  از  بعد  خبرنگاران  با  صحبت 
مشکلاتی  ترکیه  کرد،  اظهار  استانبول  شهر 
با »افراد در رده های بالا« در اسرائیل دارد و 
آنها  روابط  نبود  مشکلات  این  خاطر  به  اگر 

می توانست »بسیار متفاوت« باشد.
اردوغان گفت: سیاست فلسطین خط قرمز ما 
اسرائیل  سیاست های  پذیرفتن  ما  برای  است. 
است.اقدامات  غیرممکن  فلسطین  قبال  در 
هستند.  غیرقابل قبول  آنجا  در  آنها  بی رحمانه 
سطح  در  مسائلی  اگر  کرد:  اضافه  اردوغان 
بسیار  می توانست  ما  روابط  نداشت  وجود  بالا 

به  را  روابطمان  هستیم  مایل  ما  باشد.  متفاوت 
نقطه بهتری ببریم.

گفت،  ترکیه-روسیه  روابط  درباره  اردوغان 
دست  در  دست  کشور  دو  رشد  به  رو  روابط 

به  سالم  تجارت  حجم  یک  با  همراه  یکدیگر 
جلو رفته است.

او اظهار کرد: من امیدوارم روابط ما به همان 
مسیری که تاکنون در پیش گرفته ادامه دهد.

رئیس دانشگاه شهید بهشتی:

به بودجه ۱۴۰۰ انتقاد داریم

طلایی

دانشگاه ها  علمی  هیئت  اعضای  معیشت  بهشتی  شهید  دانشگاه  رئیس 
وضعیت  نگران  جدید  شرایط  در  ما  گفت:  و  دانست  حساس  امری  رو 
حقوق  همسان سازی  امیدواریم  که  هستیم  جوان  علمی  هیئت  اعضای 
 اعضای هیئت علمی دانشگاه های دو وزارت خانه علوم و بهداشت اجرایی 

شود.
به گزارش ایسنا، دکتر سعدالله نصیری قیداری در سی امین اجـلاس روسـای 
از  بهشتی برگزار شد  دانشگاه هـای بزرگ کشور که در دانشگاه شهید 
تدابیر و اقدامات دولت مردان برای اداره کشور در شرایط سخت تحریم 
تقدیر کرد و گفت: هرچند نقدهای منصفانه و علمی به بودجه دانشگاه ها و 
مراکز آموزشی عالی در سال ۱۴۰۰ داریم اما قدردان تلاش های دولتمردان 
برای اداره کشور در دوره جنگ اقتصادی و تنگناهای اقتصادی حاصل از 

تحریم های ظالمانه هستیم.
رئیس دانشگاه شهید بهشتی با اشاره به تاکید مقام معظم رهبری بر پژوهش 
بر  همواره  رهبری  معظم  مقام  ابلاغی  سیاست های  در  گفت:  فناوری  و 
و  علم  انقلاب،  دوم  گام  بیانیه  در  است؛  شده  تاکید  فناوری  و  پژوهش 

پژوهش نخستین محور و دومین مبحث در مأموریت هاست.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه شهید بهشتی، وی تاکید کرد: چگونه 
است که وقتی بالاترین مقام کشور پرچم دار علم و پژوهش است به این 
حوزه مهم و استراتژیک در برنامه های توسعه به صورت مطلوب پرداخته 
این  به  با جایگاه علم و پژوهش  متناسب  بودجه  تبع آن   به  نمی شود و 
حوزه اختصاص نمی یابد و مواردی هم که در برنامه ها گنجانده شده در 

عمل محقق نمی شود.

نصیری ادامه داد: به عنوان مثال در برنامه ششم توسعه تاکید شده است 
سقف  تا  فاینانس  تسهیلات  آن،  امثال  و  بانکی  منابع  از  دانشگاه ها  که 
یک میلیارد دلار برای تجهیز آزمایشگاه ها برخوردار شوند، از سال ۱۳9۶ 
این مورد به عنوان تبصره ۳ الف ماده واحده بودجه تکرار شده  هرسال 
است اما تاکنون هیچ دانشگاهی نتوانسته است از این امکان بهره مند شود.

وی افزود: ما در دانشگاه شهید بهشتی اخیراً توانستیم با استناد به تبصره 
فوق تا مصوبه شورای عالی اقتصادی پیش برویم و دو طرح از چهار طرح 
شورا  این  در  دلار  میلیون   ۱۰ اعتبار  با  بهشتی  شهید  دانشگاه  پیشنهادی 
این طرح ها  نمودن  عملیاتی  برای  اقدامی  تاکنون  اما  است  شده  تصویب 

صورت نگرفته و مصوبه در سازمان برنامه و بودجه مانده است.
علم و  به حوزه  بی مهری ها  این  اعلام کرد:  بهشتی  دانشگاه شهید  رئیس 
پژوهش موجب می شود علی رغم تلاش دانشگاهیان در حرکت به سوی 
بزرگی  موانع  و  چالش ها  با  کشور  در  فناوری  و  علم  پیشبرد  و  اهداف 

مواجه شویم.
دکتر نصیری در ادامه بحث معیشت اعضای هیئت علمی را موضوع مهم 
و حساسی دانست و گفت: اساتید جوان و نیروی انسانی نخبه، مهم ترین 
عالی  آموزش  مراکز  و  دانشگاه ها  مسئولان  و  هستند  سرمایه های کشور 
نگران این سرمایه های ارزشمند هستند؛ برای افزایش سطح درآمد و بهبود 
کیفیت معیشت استادان، پیشنهاد همسان سازی حقوق اعضاء هیئت علمی 
وزارت علوم با وزارت بهداشت در کمیسیون های آموزش و تحقیقات و 
برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی ثبت شده است که امیدوارم با توجه 

به اهمیت موضوع، قوانین مربوطه تصویب شود.


